
Správa dozornej rady za r. 2017 – 7/2018 
 

Počas r. 2017 boli vykonané kontroly na fungovanie PS a PS v Lome n. Rim., kde opakovane  

neboli predložené dozornej rade podklady pre kontrolu. Jedná sa o nasledovné podklady: 

- Kniha jázd od traktoru 

- Plenenná kniha dobytku 

- Pracovné výkazy p. Púpala, p. Katreniak 

 

Z poslednej zápisnice DR a výboru z r. 2016 bolo nariadené výboru aby odpredal nadbytočné 

množstvo dobytku, čím sa dosiahne lepšie hospodárenie a tým pádom zníženie nákladov na 

prevádzku. K odpredaniu dobytka mala byť kontaktovaná DR kôli kontrole, no DR nebola prítomná 

pri žiadnom predaji. 

K uvedenej zápisnici nedodržaný bod – vydanie pôdy od súčasných nájomcov pôdy 

a vyhotoviť tlačivo na nájom pôdy pre PS a PS Lom n. Rim.  

Po kontrole faktúr odoslaných ako aj došlých v ktorých vytkla ekon. p. Ridzoňová nedostatky  

Tieto neboli odstránené a to konkrétne – neúplné faktúry za služby a odpredaný tovar – dobytok 

- Neúplné výkazy prác p. Púpala , p. Katreniak 

- Zle vyúčtované odmeny pre výbor a DR za rok 2017 

 Za rok 2017 sa niekoľkokrát opravoval oplôtok okolo pasienky, nakoľko zhotoviteľ p. Berčík 

dodal službu a to zhotovenie oplôtku, no následne po určitom čase došlo k poškodeniu oplôtku 

v určitých častiach, nevedno či dobytkom alebo zlým osadením, no opakovane bol p. Berčík opraviť 

oplotok čo si aj fakturoval ako prácu a nie ako reklamáciu nedostatočne odvedenej práce.  

Následne na to bola zase vykonaná brigáda na opravu oplôtku a taktiež zaplatená 

brigádnikom.  

Za rok 2017 nepredložený protokol o zápise z PPA, pričom DR má informáciu, že dotácie boli 

krátené o cca 5000,-€. A to z dôvodu nedočistenia pasienkov, ktoré sú zarastené náletovými drevinami 

a mali byť dočistené cca 2 roky spätne. Na základe tejto skutočnosti bolo stretnutie predsedu PS, 

hospodára PS, OLH a predsedu DR kde sme sa spoločne dohodli o vyčistení pasienky firmou, ktorá 

takúto službu zabezpečí za najnižšiu cenu. Do dnešného dňa nebola od predsedu podaná žiadna 

ponuka, pričom predseda DR mu navrhol firmu, ktorá by to vedela vykonať počas roku 2018 mimo 

vegetačného obdobia kedy sa môže tento úkon realizovať.  

Ako ďalšie pochybenie výboru dávam do pozornosti výber firmy, ktorá mala realizovať ťažbu 

a urbári, kde sa DR dozvedela cca tri dni pred podpisom zmluvy, že firma je už vybratá a dohodnutá 

na podpis. Pričom nebola vyhlásená verejná obchodná súťaž a firma ako aj cena sa dohodla 

takpovediac ,, pri pive“.  

Následne po tomto zistení dozorná rada zvolala schôdzu kde boli stanovené podmienky na 

vyhlásenie VOS. Pričom firma vybratá pri ,,pive“ ponúkla cenu 50,-€/1m3 . Dávam do pozornosti, že 

zmluvu ktorú sme vtedy čítali mala všetky náležitosti na podpis, názov firmy, sídlo, cena, podpisové 

doložky, ako aj dátum podpisu.  



Po vyhlásení VOS zákonným spôsobom a zákonnými lehotami boli za účasti výboru a DR 

otvárané obálky kde dosiahla najvyššia ponuka 53,-€/1m3. Čiže ľahkým prepočtom pri ťažbe cca 

900m3 pri cene vyššej o 3,-€ máme na účte o 2700,-€ viac.  

Firma na ťažbu pracuje pod dozorom OLH p. Moronga a je kontrolovateľná ktorýmkoľvek 

podielnikom.  

Ďalší zásah v urbári bol realizovaný firmou, ktorá zabezpečila vypílenie liniek ako aj 

dočistenie náletov okolo cesty do urbáru. Nakoľkotento zásah avizoval OLH p. Morong už v roku 

2017. Po obhliadke porastu s OLH p. Morongom a zástupcom firmy na výrub liniek bol kontaktovaný 

predseda výboru ako aj hospodár, kde som im ja ako predseda DR oznámil o aký zásah sa bude 

jednať, a že tento zásah bude vykonaný bez nároku na odmenu len za drevnú hmotu, čo predseda aj 

hospodár odsúhlasili. Počas tohto zásahu bol na kontrolu niekoľkokrát predseda p. Púpala. Dokončiť 

tento porast mala firma aj tým, že vyberú s pomedzi liniek nežiadúce dreviny čo predseda p. Púpala 

zastavil. Po dohode firma dočistila linky a z miest odišla. P. Púpala ako predseda sa zaviazal že 

dorobenie prebierky ako aj prerezávky bude dokončené cca v roku 2019 – 2020 a to bezplatne.  

Ďalej by som chcel uviesť, že po kontrolách sa stále opakuje to, že nie sú plnené úlohy ktoré si 

výbor stanový na čo apelujú aj niektorý členovia výboru. Ako ďalší nedostatok by som chcel uviesť 

výkon našej techniky, ktorou disponujeme a taktiež službami, ktoré by sme mohli vykonávať a to 

napríklad kosenie pre súkromníkov odpratávanie snehu v zimnom období. Preto je na miesta znovu 

zvážiť zamestnanie zamestnanca na pracovný úväzok.  

V akom štádiu je rozpracovaný projekt ,, PASEKA“ na výstavbu protipožiarných nádrží, cesty 

do PS. Návratnosť financií – prípadne realizácia projektu  - zodpovedný predseda PS. 

Ako nevyhnutné si dovolím poznamenať konanie valného zhromaždenia 02. 09. 2018 

a schvaľovať plán činnosti na rok 2018. Valné zhromaždenia zvolávať najneskôr do konca januára 

nasledujúceho  roka. Nakoľko plán hospodárenia ako aj činnosť PS nie je možné schvaľovať 

a odsúhlasiť v 9 mesiaci kal. roka.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Predseda DR 

 Tomáš Vetrák v. r.           


